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Miestne zastupiteľstvo  Mestskej časti Bratislava – Lamač 
 

Zápisnica  
zo zasadnutia Miestneho zastupiteľstva  

Mestskej časti Bratislava – Lamač 6.9.2007  
 
 

Prítomní: Mgr. Oľga Keltošová – starostka, RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. 
Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia 
Ondrišová 
Za MÚ: Ľubomír Plai – prednosta, Ing. Anežka Poradová, Ing. Dagmar Vicenová, p. Michaela Mrázová, 
Mgr. Ladislav Majerčík, Marcela Kysucká, Gabriela Šteruská 
Ospravedlnení za neskorý príchod: Mgr. Marta Janyšková, RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková 
Ospravedlnený: JUDr. Marek Bartovič 
Prizvaní hostia:  zástupca Mestskej polície 
 
 
Program:  
 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
2. Schválenie programu 
3. Správa o plnení uznesení MZ Bratislava – Lamač splatných k 31.8.2007 
4. Situačná správa mestskej polície za mesiac jún a júl 2007 
5. Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2007 
6. Správa o nových interných zásadách vypracovaných v zmysle plánu práce MK 
7. Návrh na nakladanie s nehnuteľným majetkom 
8. Informácia o podmienkach predaja a kúpy budovy VÚB na Malokarpatskom námestí 
9. Návrh na schválenie a čerpanie úveru 
10. Návrh na úpravu rozpočtu MČ Bratislava – Lamač na rok 2007 
11. Návrh na doplnenie plánu práce MZ na II. polrok 2007 
12. Informatívna správa o prevode vlastníctva bytu, spoluvlastníckeho podielu na spoločných častiach 

a spoločných zariadeniach domu a spoluvlastníckeho podielu na pozemku p. Horínkovej na 
Studenohorskej ul. č. 67 

13. Informácia o vybavovaní petície na Malokarpatskom námestí 
14. Informácia o žiadosti na poskytnutie nenávratného finančného príspevku na vzdelávanie 

zamestnancov MÚ 
15. Informácia o príprave MČ na zavedenie EURA 
16. Informácia o činnosti Rady školy 
17. Informácia o organizácii školského roka 2007/2008 
18. Informácia o Hrubých hodoch v Lamači 
19. Informácia o sťažnosti na predsedu Redakčnej rady mesačníka Lamačan 
20. Informácia o príprave rekonštrukcie Zhorínskej ulice 
21. Informatívna správa o poskytovaní opatrovateľskej služby za II. štvrťrok 2007 
22. Rôzne 
23. Interpelácie poslancov 
24. Záver 
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K bodu 1 – Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová otvorila zasadnutie MZ a privítala prítomných poslancov a hostí. 
Ospravedlnila za neprítomnosť JUDr. Mareka Bartoviča a za neskorý príchod RNDr. Dušana Akantisa 
a Mgr. Martu Janyškovú. 
Oboznámila poslancov o hlasovacom zariadení a požiadala o inštruktáž pána Halasa z fa. AS Partners 
Košice. V diskusii vystúpil Ing. Lučenič, ktorý vyjadril nespokojnosť s cenou tohto zariadenia. Starostka 
Mgr. Oľga Keltošová požiadala len o nahrávku zvuku. Hlasovanie bude prebiehať tak, ako pri predošlých 
zasadaniach, formou kariet s číslami. 
Do návrhovej komisie starostka navrhla : MVDr. Pavla Čecha, JUDr. Júliu Ondrišovú 
Za overovateľov navrhla: Mariu Pikulíkovú a Mgr. Máriu Imrichovú 
Zapisovateľka: Gabriela Šteruská 
O predloženom návrhu dala starostka hlasovať. 
Prítomných poslancov: 9 
Za: 9 - Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Ing. Ľudovít 
Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia 
Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Marta Janyšková 
 
 
 
K bodu 2 – Schválenie programu 
Starostka zaradila do programu zasadania: 

- bod 6/A Návrh na schválenie VZN č. 6/2007 o pravidlách času predaja v obchode a času 
prevádzky služieb a o ochrane obyvateľstva pred hlukom a vibráciami v MČ Ba – Lamač 

Starostka stiahla z programu zasadania: 
- bod 10 Návrh na úpravu rozpočtu MČ Bratislava – Lamač 

Doplnila nový bod 10, a to: 
- Návrh na schválenie novej koncepcie zimnej a letnej údržby 

Na zasadnutie MZ sa dostavila Mgr. Mária Čačíková 
Počet poslancov: 10 
O predložených návrhoch na zmenu a doplnenia dala starostka Mgr. Oľga Keltošová hlasovať 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič 
CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Marta Janyšková 
 
 
 
K bodu 3 – Správa o plnení uznesení MZ Bratislava – Lamač splatných k 31.8.2007 
Starostka sa vzdala úvodného slova a otvorila diskusiu. V diskusii žiadala informáciu Mgr. Imrichová, a to 
o plnení uznesenia 108/2007/V a koľko bolo uvoľnených finančných prostriedkov na zriadenie triedy v MŠ 
na Zlatohorskej ulici. Poslankyňa Pikulíková žiadala informáciu o výsledkoch dotazníkového prieskumu, 
uznesenie 36/2007/V. Starostka informovala o finančných prostriedkoch poukázaných na zriadenie triedy na 
Zlatohorskej ulici. Na plastové okná bolo poukázané 144 523 Sk a na sťahovanie 105 656 Sk. Prednosta 
Plai uviedol, že výsledky dotazníkového prieskumu sú a sú v pláne PHSR. Po ukončení diskusie dala 
starostka o predloženej správe hlasovať 
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Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič 
CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Marta Janyšková 
 
 
 
K bodu 4 – Situačná správa mestskej polície za mesiac jún a júl 2007 
Starostka privítala predstaviteľov mestskej polície a poďakovala sa za spoluprácu pri priebehu Hrubých 
hodov v Lamači. Pán Šustr ozrejmil situačnú správu . Starostka otvorila diskusiu. Mgr. Ing. Olekšák žiadal 
informáciu ohľadom personálnej otázky v mestskej polícii, ďalej informáciu ohľadom odparkovaných áut, 
čiernych skládok. Upozornil na to, že za obytným domom na Studenohorskej ul. 35 nie je funkčné 
osvetlenie, a schádzajú sa tam skupinky ľudí. Ing. Valentovič žiadal informáciu o priebehu Hrubých hodov. 
Mgr. Imrichová žiadala informáciu, či bude mestská polícia naďalej spolupracovať pri projekte školy 
a polície. Na otázky poslancov odpovedal pán Šustr. Po ukončení diskusie dala o predloženej situačnej 
správe starostka hlasovať. 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič 
CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Marta Janyšková 
 
 
 
K bodu 5 – Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2007 
Mgr. Majerčík sa vzdal úvodného slova. Starostka otvorila diskusiu. Mgr. Ing. Olekšák žiadal zamerať sa 
pri kontrolnej činnosti aj na právnické osoby pri spolupráci s MČ. Mgr. Majerčík uviedol, že kontrola zo 
školy a z Duspamy bude v budúcom roku, nakoľko sa robí v dvojročných fázach. Ak by bol nejaký 
konkrétny problém, je možné kontrolu urobiť ihneď. Starostka dala o predloženom návrhu plánu hlasovať. 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič 
CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Marta Janyšková 
 
 
 
K bodu 6 – Správa o nových interných zásadách vypracovaných v zmysle plánu práce MK 
Mgr. Majerčík ozrejmil materiál k bodu 6. Bolo potrebné, aby bola vypracovaná smernica, ktorá by riešila 
zásady vybavovania sťažností podľa zákona. Zásady prevádzky motorových vozidiel boli vypracované ešte 
v roku 2003, takže tieto boli novelizované a doplnené o konkretizáciu zodpovednosti. Starostka dala 
o predložených zásadách hlasovať osobitne. 

A) berie na vedomie správu MK o vypracovaní zásad o prevádzke motorových dopravných 
prostriedkov 

Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič 
CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
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Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Marta Janyšková 
 

B) schvaľuje Zásady postupu pri prijímaní, vybavovaní a kontrole sťažností 
C) ukladá prednostovi dôsledne zabezpečovať úlohy vyplývajúce z oboch prijatých interných noriem 

Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič 
CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Marta Janyšková 
 
 
 
K bodu 6A) – Návrh na schválenie VZN č. 6/2007 o pravidlách predaja v obchode a času prevádzky 
služieb a ochrane obyvateľstva pred hlukom a vibráciami v MČ Ba - Lamač 
Starostka ozrejmila petíciu občanov, na základe ktorej vznikol návrh VZN. V diskusii vystúpil Ing. 
Valentovič, ktorý uviedol, že poslanci MR sa dohodli o výnimke udelenej na Hrubé hody. Po ukončení 
diskusie dala o predloženom návrhu VZN starostka hlasovať. 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič 
CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Marta Janyšková 
 
 
 
K bodu 7 – Návrh na nakladanie s nehnuteľným majetkom 
Prednosta ozrejmil materiál k bodu 7.  
A) – Predaj pozemku p. Švajlenovi, jedná sa o 2m² - vzniklo nedopatrením 
B) – Vrátenie pozemku pánovi Maletzovi – v reštitúcii vrátený pozemok, no nie pôvodný 
C) – Prenájom pozemku – Dagmar Kováčová – odporučenie MR, umiestniť stánok na trhovisko 
D) – Prenájom budovy – Marek Orlík, prednosta navrhol stiahnuť 
E) – Nájom pozemku – DPB, jedná sa o sociálne zariadenie 
F) – Nájom pozemku – predajný stánok Ing. Ladislav Piros, jedná sa o stánok po pánovi Tolnayovi 
Ing. Lučenič uviedol, že pán Švajlen je jeho bratranec a preto sa hlasovania nezúčastní. Starostka stiahla 
z rokovania bod D.  
 
A) – V diskusii k bodu A vystúpil Mgr. Ing. Olekšák, ktorý informoval o stanovisku KFPaD. Komisia 
odporučila odpredať pozemok za cenu 2000 Sk/m². 
Za: 9 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia 
Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič 
 
B) – V diskusii žiadal informáciu o náhradnom pozemku Ing. Lučenič a žiadal, aby sa pozemky vymenili, 
a nie aby sa pozemok odpredal. Prednosta uviedol, že p. Maletz má v úmysle kúpou sceliť pozemok. 
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Starostka vyzvala Ing. Vicenovú, aby podala informácie o dotknutých pozemkoch. Nakoľko Ing. Vicenová 
nevedela priamo na zasadnutí MZ podať informácie o všetkých pozemkoch, starostka navrhla stiahnuť bod 
B z rokovania. 
 
C) – V diskusii starostka ozrejmila, že ide o 18m² na trhovisku. Mgr. Ing Olekšák uviedol, že KFPaD 
podala stanovisko už v júni. 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič 
CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Marta Janyšková 
 
D) – bol stiahnutý z rokovania 
 
E) – V diskusii Mgr. Ing. Olekšák uviedol, že KFPaD doporučila schváliť do konca volebného obdobia. Ing. 
Valentovič uviedol, že objekt chátra a mal by sa zveľadiť. Ing. Lučenič uviedol, že materiál nebol 
prerokovaný na stavebnej komisii a preto sa nemôže k nemu vyjadriť. Starostka ozrejmila, že materiál bol 
prerokovaný v KFPaD a budova potrebuje nutnú rekonštrukciu. 
Za: 6 –Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc.,  
Proti: 0 
Zdržal sa: 4 – Mgr. Mária Čačíková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia 
Ondrišová 
Neprítomní: RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Marta Janyšková 
 
F) – Starostka informovala a ozrejmila o situovaní stánkov na priestor trhoviska. V diskusii poslankyňa 
Pikulíková poukázala na chybu v dôvodovej správe, a to namiesto prenájmu, je spomenutá kúpa pozemku. 
Mgr. Ing. Olekšák odporučil trvať na uznesení z májového zasadnutia MZ.  
Za: 0  
Proti: 9 - Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Ing. 
Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia 
Ondrišová 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Mária Čačíková 
 
 
 
K bodu 8 – Informácia o podmienkach predaja a kúpy budovy VÚB na Malokarpatskom námestí 
Prednosta informoval o situácii s podpisom zmluvy. Upozornili sme VÚB listom o prijatom uznesení a ak 
nebude zmluva podpísaná do 28.9.2007, uznesenie stratí platnosť. MČ nemôže preberať záväzky ohľadom 
zamestnanca banky. Starostka informovala o právnej analýze stavu, byt nebol skolaudovaný a nemá ani 
súpisné číslo. Uznesenie platí a záväzky tretej osoby sa preberať nebudú. Informovala, že VÚB má možnosť 
riešiť problém vo vlastnej réžii a MČ nebude prideľovať byt zamestnancovi banky. Ing. Lučenič uviedol, že 
trvá na pôvodnom stanovisku a súhlasí so stanoviskom starostky. O predloženej informácii dala starostka po 
ukončení diskusie hlasovať. 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič 
CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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Neprítomní: RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Marta Janyšková 
 
 
 
K bodu 9 – Návrh na schválenie a čerpanie úveru 
Starostka informovala o možnosti schválenia a čerpania úveru a otvorila diskusiu. V diskusii vystúpil Ing. 
Lučenič, ktorý uviedol, že je predčasné schvaľovať úver, pokiaľ nie je istá budova. Mgr. Ing. Olekšák 
uviedol, že KFPaD vyjadrila podporné stanovisko, no zároveň sa pripojil k stanovisku Ing. Lučeniča. JUDr. 
Grom uviedol, že podmienky úveru sú výborné a bolo by vhodné mať právne podmienky, aby sa mohol 
úver podpísať hneď, ako bude potrebný. JUDr. Ondrišová dala písomný návrh na znenie nového uznesenia, 
a to: „schvaľuje ( podľa textu uznesenia) za dodržania zásady schváleného uznesenia z 28.6.2007 č. 
.................... a viazaním úveru na kúpu budovy VÚB.“ 
O predloženom návrhu na znenie nového uznesenia dala starostka hlasovať. 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič 
CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Marta Janyšková 
 
 
 
Bod 10 bol nahradený novým bodom 10 a preložený na prerokovanie na 13.00 hod. 
 
 
 
K bodu 11 – Návrh na doplnenie plánu práce MZ na II. polrok 2007 
Starostka ozrejmila tabuľku plánu práce MZ, MR, komisií a Mestského zastupiteľstva a rady. Uviedla, že 
materiál zostáva otvorený a dá sa meniť v priebehu II. polroka. V diskusii nikto z poslancov nevzniesol 
pripomienku k materiálu a o predloženom dala starostka hlasovať. 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič 
CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Marta Janyšková 
 
 
 
K bodu 12 – Informatívna správa o prevode vlastníctva bytu, spoluvlastníckeho podielu na 
spoločných častiach a spoločných zariadeniach domu a spoluvlastníckeho podielu na pozemku p. 
Horínkovej na Studenohorskej ul. č. 67 
Starostka ozrejmila a informovala o právnej analýze, ktorá určila, že nebol potrebný súhlas MZ na zmenu 
zmluvy na dobu neurčitú. Poslankyňa Pikulíková v rozprave poukázala na to, že p. Horínkovej boli 
odpustené aj dlhy. Mgr. Imrichová uviedla, že v budúcnosti je potrebné sa vystríhať rovnakých chýb. Ing. 
Lučenič uviedol, že nesúhlasí, aj keď zákon p. Horínkovej umožňuje odkúpiť byt. Starostka dala návrh na 
vypustenie bodu B) z uznesenia. Po ukončení diskusie dala starostka o predloženom návrhu hlasovať. 
Za: 7 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 - Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
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Neprítomní: RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič 
 
 
 
K bodu 13 – Informácia o vybavovaní petície na Malokarpatskom námestí 
Staroska informovala, že dňa 23.7.2007 prebehlo rokovanie na MÚ. Záver rokovania bol ten, že sa prijme 
VZN. Dohodla sa pravidelná informovanosť. V kúpnopredajnej zmluve majú vlastníci bytov podmienku, že 
súhlasia s prevádzkami, ktoré sú pod bytmi v budove na Malokarpatskom námestí. Starostka zároveň na 
rokovaní upozornila prítomných na Hrubé hody a výstavbu spol. Sabena. V diskusii nikto z poslancov 
nevystúpil a starostka dala o predloženej informácii hlasovať. 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič 
CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Marta Janyšková 
 
 
 
K bodu 14 – Informácia o žiadosti na poskytnutie nenávratného finančného príspevku na vzdelávanie 
zamestnancov MÚ 
Prednosta informoval o projekte vzdelávania ECDL (tzv. vodičák na počítač), ktorého sa má zúčastniť 22 
zamestnancov MÚ. Finančný dopad na MÚ je nulový, ide o čerpanie z EU fondu MPSVaR. Do diskusie sa 
nikto neprihlásil, starostka dala o predloženej informácii hlasovať. 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič 
CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Marta Janyšková 
 
 
 
K bodu 15 – Informácia o príprave MČ na zavedenie EURA 
Prednosta Plai informoval o rozdelení úloh do dvoch blokov. Ide o 1) Euroaudit a 2) Akčný plán na 
zavedenie Eura do MČ. Bude výber dodávateľa verejnou súťažou. Starostka uviedla, že dodávateľská firma 
pracuje s cieľovými skupinami a má špeciálne programy. Po výbere agentúry sa budú pripravovať 
prednášky. Dopad na rozpočet MČ je na rok 2008, ako honorár pre firmu, ale budú aj ďalšie dopady, pri 
prechode na duálne oceňovanie. O predloženej informácii dala starostka hlasovať. 
Za: 9 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Ing. 
Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia 
Ondrišová 
Proti: 1 - MVDr. Pavol Čech, 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Marta Janyšková 
 
 
 
K bodu 16 – Informácia o činnosti Rady školy 
K bodu 16 vystúpila pani riaditeľka Mgr. Petáková. Ozrejmila činnosť rady školy. Starostka Mgr. Oľga 
Keltošová navrhla zmenu zástupcu za zriaďovateľa. Ako zástupcu za zriaďovateľa, t.j. Miestny úrad 
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menovala pani Mrázovú Michaelu. O predloženej informácii a o návrhu na menovanie dala starostka 
hlasovať. 
A) berie na vedomie informatívnu správu 
Za: 9 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia 
Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič 
B) schvaľuje návrh na menovanie p. Mrázovej na zastúpenie MÚ Ba – Lamač v Rade školy 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič 
CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Marta Janyšková 
 
 
 
K bodu 17 – Informácia o organizácii školského roka 2007/2008 
Riaditeľka Mgr. Petáková ozrejmila materiál a uviedla, že je nadstav v MŠ a o 23 žiakov menej v ZŠ. 
Informovala o nutnosti prijať silu do školskej jedálne. V diskusii vystúpila Mgr. Imrichová, ktorá ozrejmila, 
prečo je viac tried. Starostka uviedla, že v priebehu prázdnin sa sťahovalo a robili sa špeciálne úpravy pre 
ZUŠ. Mgr. Čačíková upozornila na problémy s oknami v budove MŠ na Zlatohorskej ulici. Starostka 
uviedla, že v súvislosti s úpravou rozpočtu sa budú riešiť okná v októbri. Prevádzkové problémy, bežné 
opravy a úpravy robí školník a preto je potrebné obrátiť sa na riaditeľku ZŠ a MŠ 
Na zasadnutie MZ sa dostavila Mgr. Marta Janyšková 
Počet poslancov: 11 
Po ukončení diskusie dala starostka o predloženej informácii hlasovať. 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič 
CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 - Mgr. Marta Janyšková 
Neprítomní: RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič 
 
 
 
K bodu 18 – Informácia o Hrubých hodoch v Lamači 
Starostka vyjadrila spokojnosť s hodami a ich organizáciou. V diskusii vystúpil MVDr. Čech, poďakoval sa 
za výborne zvládnutú akciu. Uviedol, že diskusia na web stránke Lamača je úbohá. Mgr. Imrichová 
vyjadrila spokojnosť s hodami a s dodržaním tradícií, a poďakovala p. Veselej. Mgr. Ing. Olekšák 
a poďakoval starostke, prednostovi, p. Veselej a predsedníčke kultúrnej komisie. Uviedol, že program bol 
pekný, no vyjadril nespokojnosť s tým, že sa nekonal krojovaný sprievod, nakoľko p. Čaniga spravil 
paralelné Rozálske hody. Rozdeľuje to obyvateľov Lamača, no nakoniec bola nedeľa vyvážená návštevou 
prezidenta SR. 
Na zasadnutie MZ sa dostavil RNDr. Dušan Akantis 
Počet poslancov: 11 
Ohľadom pripomienok na web stránke Lamača navrhol prijať uznesenie. Mgr. Čačíková žiadala 
vyúčtovanie Hrubých hodov. JUDr. Grom poukázal na zvyšovanie úrovne akcií. Ing. Lučenič uviedol, že je 
zbytočné zaoberať sa anonymom. Vyvrcholenie hodov návštevou prezidenta SR bolo vnímané pozitívne. 
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Poslankyňa Pikulíková sa poďakovala pani Veselej a MÚ a podporila v diskusii názor Ing. Lučeniča o tom, 
že je nepotrebné reagovať na anonym. O predloženom písomnom návrhu Mgr. Ing. Olekšáka na nové 
uznesenie ako reakcii na 3 príspevky na web stránke Lamača dala starostka hlasovať. Návrh neprešiel. 
Starostka dala hlasovať o pôvodnom návrhu. 
Za: 11 – RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. 
Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 – Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Neprítomní: JUDr. Marek Bartovič 
 
 
 
K bodu 19 – Informácia o sťažnosti na predsedu Redakčnej rady mesačníka Lamačan 
Starostka ozrejmila sťažnosť na predsedu Redakčnej rady a uviedla, že je potrebné zriadiť komisiu 
z poslancov na báze dobrovoľnosti. Po dohode poslancov bola zriadená komisia v zložení: Mgr. Čačíková, 
Mgr. Čanaky, Pikulíková, Ing. Valnetovič. Miestny kontrolór Mgr. Majerčík uviedol, aby členovia komisie 
akceptovali postup pri prijímaní a vybavovaní sťažností. Po ukončení dala o predloženej informácii a návrhu 
zloženia komisie starostka hlasovať. 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič 
CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 – RNDr. Dušan Akantis, Ing. Ľudovít Lučenič 
Neprítomní: JUDr. Marek Bartovič 
 
Starostka navrhla predložiť pred bod 20 bod 21 
 
K bodu 21 – Informatívna správa o poskytovaní opatrovateľskej služby za II. štvrťrok 2007 
Starostka ozrejmila, že počet opatrovaných je 18 a náklady na opatrovanie sú v informatívnej správe 
vyčíslené. V diskusii vystúpila Mgr. Imrichová a porovnala normu na žiaka s normou na opatrovaného. 
Poslankyňa Pikulíkova žiadala, aby bol preplatok z poskytovania opatrovateľskej služby vrátený na účet 
MÚ. RNDr. Akantis žiadal ozrejmiť rozsah činností opatrovateľskej služby. Starostka uviedla, že anketa 
opatrovaných bude vyhodnotená na sociálnej komisii a tiež bude zverejnený aj prieskum iných 
opatrovateľských služieb. Je potrebné počkať aj na stanovisko KFPaD. O predloženej správe dala starostka 
po ukončení diskusie hlasovať. 
Za: 11 – RNDr. Dušan Akantis,  Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, 
Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: JUDr. Marek Bartovič, Ing. Ľudovít Lučenič 
 
 
 
K bodu 20 – Informácia o príprave rekonštrukcie Zhorínskej ulice 
Prednosta Plai doplnil informáciu o rokovaní s technickým riaditeľom Ing. Némom z BVS. Ing. Néma 
uviedol, že tento rok nie sú prostriedky na rekonštrukciu. Ďalšie stretnutie má byť v polovici septembra, 
kedy sa dohodne realizácia rekonštrukcie s BVS ešte v tomto roku. V rozpočte sú 3 mil. na rekonštrukciu, 
no v rozpočte nákladov je požiadavka na 20 mil. Sk. RNDr. Akantis a Ing. Lučenič poukázali na nutnosť 
súčinnosti a kooperácie pri rekonštrukcii Zhorínskej. Starostka vyjadrila spokojnosť s doterajším rokovaním 
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a tiež uviedla, že bude trvať na súbežnosti pri rekonštrukcii. O predloženej správe dala po ukončení diskusie 
starostka hlasovať. 
Za: 12 – RNDr. Dušan Akantis,  Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: JUDr. Marek Bartovič 
 
 
 
K bodu 10 – Návrh na schválenie novej koncepcie zimnej a letnej údržby 
Starostka ozrejmila informáciu o fa. LMM – Stupava a privítala pána Dionýza Seleckého, zástupcu firmy. 
Zástupca fa LMM – Stupava odprezentoval univerzálne vozidlo „Bobcat“, informoval o možných 
prídavných zariadeniach, cene a možnosti použitia na letnú aj zimnú údržbu. Starostka otvorila diskusiu. 
RNDr. Akantis žiadal informáciu o spotrebe, garančných prehliadkach, kosení, odpratávaní snehu 
a o možnej dobe činnosti stroja. 
Pám Selecký ozrejmil, že spotreba vozidla je cca 5-6l/1motohodinu, sú rôzne škály pneumatík,, garančná 
prehliadka je po 50,100 až do 1500 motohodinách. Pri vozidle „Bobcat, je garančná prehliadka pri 
1500motohodinách za cenu cca 7000 Sk. Prídavné zariadenia sú rôzne, nadstaviteľné radlice, je možný aj 
rozsyp pri zimnej údržbe. Stroj je prispôsobený na najvyššie zaťaženie. Informoval, že zaškolená posádka za 
1hod dokáže pokosiť cca 5-6tis. m². Na obsluhu vozidla je potrebné mať strojnícky preukaz. 
Mgr. Ing. Olekšák uviedol, že sa prezentácie vozidla už zúčastnil a cena vozidla cca 4mil. Sk je za samotné 
vozidlo a prídavné zariadenia na zimnú aj letnú údržbu a zametacie zariadenie. Ing. Valentovič uviedol, že 
je potrebné mať také multifunkčné zariadenie, lebo dokáže veľmi širokú paletu prác.  
Starostka informovala o príprave kotolne BES č. 22 na zriadenie technického centra MÚ. Ing. Lučenič 
žiadal prepočet, kedy bude návratnosť, ak sa investuje do nákupu vozidla. Podotkol, že je aj tak potrebné 
urobiť výberové konanie na zhotoviteľa zimnej údržby. Starostka Mgr. Oľga Keltošová uviedla, že musí 
vyhlásiť výberové konanie na zimnú údržbu. Ing. Valentovič upozornil na dôslednosť pri výbere firmy na 
zimnú údržbu, nakoľko v minulosti nebola zimná údržba dostatočná. Mgr. Ing. Olekšák podporil stanovisko 
 Ing. Lučeniča a  Ing. Valentoviča a poukázal na nutnosť vyriešiť efektívne zabezpečenie zimnej údržby  
a ušetriť rozpočet. JUDr. Ondrišová podala písomný návrh na znenie nového uznesenia, a to: „A1) kúpu 
špeciálneho viacúčelového komunálneho stroja značky Bobcat Toolcat za účelom zabezpečenia zimnej 
a letnej údržby, ako jedinečného zariadenia svojho druhu na našom trhu. A2) vyčlenenie sumy cca 4 mil Sk 
na kúpu viacúčelového komunálneho stroja značky Bobcat Toolcat z fondu krytia kapitálových výdavkov. 
B1) vytvorenie pracovnej skupiny za účelom zabezpečenia zimnej a letnej údržby. B2) vyčlenenie 
prostriedkov na zabezpečenie činnosti pracovnej skupiny a premietnuť do úpravy rozpočtu na rok 2007 
a predložiť na rokovanie MZ v októbri 2007.“ 
Starostka upozornila poslancov, že dodacia lehota vozidla je 6 týždňov, preto je potrebné rozhodnúť hneď 
a nie v ďalšom zastupiteľstve. Po ukončení diskusie dala o návrhu JUDr. Ondrišovej hlasovať. 
A) Za písomný návrh JUDr. Ondrišovej 
Za: 12 – RNDr. Dušan Akantis,  Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: JUDr. Marek Bartovič 
 
B) Za písomný návrh JUDr. Ondrišovej 
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Za: 12 – RNDr. Dušan Akantis,  Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: JUDr. Marek Bartovič 
 
 
 
K bodu 22 – Rôzne 
Mgr. Imrichová žiadala riešenie sťažnosti zo Studenohorskej 18 a 20 ohľadom problému s kúrením. Ďalej 
žiadala zistiť, ako je to s prenajímaním telocvične v SOA Liberta. 
Mgr. Čačíková poďakovala za detské ihriská v mene viacerých mamičiek, ale žiadala ozrejmiť, čo je 
v pieskoviskách namiesto piesku, tiež žiadala informácie o CVČ 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová informovala o štrkopiesku, ktorý je testovaný a nezávadný, ako náhrade za 
piesok. Odpoveď dodá MÚ písomne. Ďalej pani starostky ozrejmila ukončenie zmlúv s učiteľkami 
ubytovanými v budove Oáza, poskytnutie náhradného ubytovania, následné sťahovanie, vymaľovanie 
a umiestnenie MC – Obláčik a JDS. JDS sa bude striedať so zväzom zdravotne postihnutých, zväzom 
protifašistických bojovníkov a zástupcami červeného kríža. Dňa 7.9.2007 o 17.00 bude slávnostné otvorenie 
MC – Obláčik. Prvé poschodie zatiaľ nie je zrekonštruované a v jednej časti zateká. Je potrebné urobiť 
čiastočnú opravu strechy. Rokuje sa už so záujemcami o prenájom ďalších priestorov. 
Mgr. Ing. Olekšák poďakoval za sťahovanie a prácu na ihriskách. Informoval o tom, že sa budú robiť aj 
mobilné pieskoviská. Poukázal na problém s odpadom na Barine, nakoľko z chatovej oblasti Plánky 
zapĺňajú kontajnery pri bytovkách. Je potrebné prejednať tento problém so Záhorskou Bystricou. Žiadal 
prešetriť a riešiť výpadky el. energie v Lamači na 6-8 hodín v jednej fáze. Informoval o otvorení kúpaliska 
v Lamači, ktoré však nie je ešte dokončené. 
Starostka informovala, že pozvánku na otvorenie kúpaliska nedostala. Informáciu o výpadkoch el. energie 
podá MÚ písomne. Rokovanie ohľadom problému s odpadmi sa uskutočnilo pred dvomi týždňami 
a v súvislosti s revitalizáciou Lamačského potoka bolo dohodnuté, že časť urobí povodie Moravy a ostatné 
urobí Lamač a Záhorská Bystrica. S predstaviteľmi OLO bola veľmi zlá komunikácia a preto sa pristúpilo 
k možnosti riešiť odpad formou odpadového dvora. 
Ing. Lučenič žiadal informáciu o tom, či bude Magistrát prispievať finančne na odpadový dvor. Ďalej 
dôrazne upozornil, že nedodržiavanie ohľadom odpadov je potrebné riešiť pokutovaním. 
Žiadal informáciu ohľadom optikábla v starom Lamači, kábla T-Com ( Cesta na Klanec) a tiež problému 
s verejným osvetlením na ulici Cesta na Klanec. 
Ing. Vicenová uviedla, že na odpadový dvor je vybratý pozemok 655/1 za diaľnicou, ako je križovatka 
Diamant.. Čaká sa na informáciu o tomto pozemku. Optikáble a aj všetky káble by mali ísť do zeme, no 
zatiaľ nebolo ešte vyvolané žiadne rokovanie. 
Starostka informovala, že ohľadom optických káblov bude podaná písomná odpoveď. 
MVDr. Čech uviedol, že firma EVČ nechala za kotolňou na Heyrovského ulici veľa odpadu. Tiež žiadal 
informáciu ohľadom rokovania kvôli anténnemu systému na Barine. 
Ing. Valentovič informoval o rokovaní na Barine, ktorého sa zúčastnil. Vedenie penziónu aj MÚ sú proti 
umiestneniu anténneho systému, no z právneho hľadiska nie je nárok zastaviť to. Je to budova hlavného 
mesta a je na pozemku hlavného mesta.  
Starostka uviedla, že ľudia v Domove dôchodcov sú obyvatelia Lamača a nesúhlasia s tým. 
Ing. Lučenič uviedol, že získal kontakt na predstaviteľa ÚVZ, ktorý ma na starosti merania ohľadom 
anténnych systémov. Je dohodnutý termín rokovania na 14.9.2007. 
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K bodu 23 – Interpelácie poslancov 
Nikto z poslancov nevzniesol interpeláciu. 
 

K bodu 24- Záver 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová sa poďakovala prítomným poslancom a rokovanie MZ ukončila. 
 

 
 
 
 

•  •  • 
 

Overovatelia zápisnice: 
 
Mgr. Mária Imrichová, v.r.                                                         ................................................ 
poslankyňa MČ Bratislava Lamač  
 
 
 
 
Mária Pikulíková, v.r.                                                                                        ............................................... 
poslankyňa MČ Bratislava Lamač  

 
 

•  •  • 
 
 
 
 

Mgr. Oľga Keltošová, v.r.                         ................................................ 
starostka MČ Bratislava Lamač 
 
 
 
 
Ľubomír Plai, v.r.       
prednosta MČ Bratislava Lamač             ................................................ 
 

 

•  •  • 
 

 

Zapísala: Šteruská Gabriela 

 


